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Zapytanie 

 

Szanowna Pani 

Justyna Małek 

Dyrektor MZUK Gliwice 

 

Dotyczy: Doposażenia Skweru Nacka w stół zewnętrzny do tenisa stołowego oraz inne urządzenia. 

 

Szanowna Pani Dyrektor, 

 

Obecnie na terenie Skweru Nacka mieszkańcy mają do dyspozycji plac zabaw, wybieg dla psów 

oraz siłownię zewnętrzną. Choć urządzenia te cieszą się dużą popularnością wśród korzystających, 

zwrócono uwagę, iż potencjał wspomnianego skweru jeśli chodzi o dostępność terenu jest wciąż 

niewykorzystana.  

 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na poniższe pytania: 

1) Czy jest możliwość doposażenia Skweru Nacka w stół zewnętrzny do gry w tenisa stołowego? 

Jeśli tak to w jakim terminie? 

2) Czy przewidziane jest doposażenie Skweru Nacka w jakiekolwiek inne urządzenia czy obiekty 

małej architektury? 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

 

 


